

嗨, Trisha

我觉得我们应该在学校假期做点有趣的事情。我们应该去上美术课、歌唱课还是烘焙课? 或者你还有其他建议吗? 我们应该上哪门课? 告诉我你的想法。

Selina

1

Taking up a holiday class

Part 1

Read the e-mail from your friend Selina.

Hi Trisha,

I think we should do something fun during the school holiday.

Should we take art classes, singing classes or a baking course – or do you have other suggestions? Which class should we take?

Let me know what you think.

Selina

In about 80 **words**, write an email to Selina giving her your suggestion.

 **LIVEWORKSHEETS**

Model answer

Hi Selina,

It's great to hear from you. Yes, joining a class during the school holiday is an _____.

_____. Firstly, We can learn from an expert and I'm sure the teacher will _____ with us. We can also improve our painting skills and learn new _____. Next, it will even be useful for our _____ when we design posters. Finally, we'll also get to meet _____.

Now I'm really looking forward to it!

Your friend,

Trisha

嗨, Selina,

很高兴收到你的来信。嗯, 学校假期期间去上课是个好主意。

我们去上美术课吧。我们可以向专家学习，我相信老师也会分享很多技巧。我们还可以提高

技巧，学习新的艺术技巧。这甚至对我们设计海报的学校项目也很有帮助。我们还能认识新

友。

现在我真的很期待！

你的朋友，

Trisha

(81 words)

Let's join the art class
art techniques
excellent idea
new friends
school projects
share lots of tips